
                                            PROTOKOŁ  NR XLVIII/09 
                     z posiedzenia XLVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 
                                              w dniu 29 grudnia 2009 r. 
 

 
Obrady rozpoczęły się o godz. 10ºº. 
W posiedzeniu udział wzięło 19 radnych. Dwóch radnych nieobecnych usprawiedliwionych 
– Pan Jan Abramczyk i Pan Karol Pękul. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1. i 2. 
Otwarcia posiedzenia dokonał P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej.                
Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek obrad 
sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian.  
3. Powołanie sekretarza obrad. 
4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej i nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 
6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za listopad 2009 r. 
7. Zapytania. 
8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) poboru opłaty targowej w drodze inkasa, wyznaczenia inkasenta oraz określenia 
wysokości wynagrodzenia; 

2) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie nadania Statutu Zakładowi Administracji     
Domów Mieszkalnych w Wyszkowie; 

3) nadania nazw ulicom; 
4) przejęcia zadania z zakresu właściwości Powiatu Wyszkowskiego; 
5) wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa  

uŜytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości gruntowych 
stanowiących własność Gminy Wyszków; 

6) wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa 
uŜytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości gruntowej stanowiącej 
własność Gminy Wyszków; 

7) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej                          
w Wyszkowie; 

8) zmian w budŜecie Gminy Wyszków na rok 2009; 
9) uchwalenia budŜetu Gminy Wyszków na rok 2010; 

9. Zapytania i wolne wnioski. 
10. Zamknięcie obrad. 
 
Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek o zniesienie w punkcie 8, podpunkt 1 
uchwały w sprawie poboru opłaty targowej w drodze inkasa, wyznaczenia inkasenta oraz 
określenia wysokości wynagrodzenia, a w miejsce tej uchwały wprowadzenie uchwały 
zmieniającej uchwałę Nr XLV/334/09 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 5listopada 2009r.  
w sprawie nadania nazw ulicom. 
W wyniku głosowania jawnego (głosów za- 17, przeciw- 0, wstrzym. się- 0), zmiany                     
w porządku obrad zostały przyjęte. 
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      Ad. 3.  
Sekretarzem obrad  w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17, przeciw – 0, wstrzym. 
się – 0) wybrano P. Władysława Dudzika. 
  
Ad. 4.  
Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16, przeciw– 
0, wstrzym. się – 1)  zostali wybrani: 
1. P. Wojciech Łysik; 
2. P. Mieczysław Karpiński; 
3. P. Marek Kamiński. 
 
Ad. 5. 
Protokoły z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 26 listopada 2009 r. oraz                      
z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 07 grudnia 2009 r. w wyniku głosowania 
jawnego (głosów za – 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 1) zostały przez radnych przyjęte. 
 
Ad. 6. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza                   
za listopad 2009 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 
Ad.7. 
P. Zaremba – sołtys wsi Lucynów DuŜy, w imieniu mieszkańców miejscowości, 
podziękował Burmistrzom, Radnym oraz Naczelnikom Wydziałów za zrealizowane 
inwestycje w 2009 r.  
P. Piórkowska poprosiła o umieszczenie na rondach, znajdujących się w Wyszkowie, tablic  
z ich nazwami.  
 
Ad. 8. 
1) P. Zdzisław Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Mieszkalnictwa i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę                           
Nr XLV/334/09 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 5 listopada 2009r.  w sprawie 
nadania nazw ulicom. Poinformował, Ŝe zmiana dotyczy zniesienia nazwy „Zaciszna” ulicy 
połoŜonej w Ślubowie. Powodem tego są nowe okoliczności, które zobowiązują urząd do 
uzyskania zgody na nadanie nazwy tej ulicy od prywatnego właściciela części tej 
nieruchomości. W związku z tym, Ŝe na chwilę obecną nie ma takiej zgody, nazwa musi 
zostać usunięta. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLVIII/354/09 zmieniaj ącej uchwałę Nr XLV/334/09 
Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 5 listopada 2009r. w sprawie nadania nazw ulicom. 
 
2) P. Siekierski – Dyrektor Zakładu Administracji Domów Mieszkalnych przedstawił 
projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Zakładowi 
Administracji Domów Mieszkalnych w Wyszkowie. Poinformował, Ŝe zmiany w statucie 
spowodowane są m. in. zmianą ustawy o finansach publicznych oraz tym, Ŝe rozszerzono 
zakres zadań dot. gospodarki komunalnej o zadanie „zarządzanie i gospodarowanie lokalami 
uŜytkowymi”.  
P. Łysik spytał, czy zapis w projekcie uchwały powołujący się na ustawę o finansach 
publicznych z 16 lipca 2009 r nie jest błędny? Wydaje mu się, Ŝe ustawa o finansach 
publicznych jest z dnia 27 sierpnia 2009 r. 
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Radca Prawny – P. Łubińska potwierdziła, Ŝe data 16 lipca 2009 r. jest błędna. 
Prawidłowy zapis to: „z dnia 27 sierpnia 2009 r.”  
Na wniosek P. Łysika, w drodze sprostowania, data została poprawiona. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLVIII/355/09 zmieniaj ącej uchwałę w sprawie 
nadania Statutu Zakładowi Administracji Domów Mieszkalnych w Wyszkowie. 
 
3) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom. 
Poinformował, Ŝe proponowane nazwy ulic to: „Słoneczna” połoŜona w Leszczydole 
Nowinach oraz „Magnoliowa” połoŜona w Rybienku Nowym. 
P. Kamiński przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
P. Mickiewicz uwaŜa, Ŝe nazwy tych ulic, to kolejne nazwy bez treści.  
P. Arbaszewski ma wątpliwości co do procedury nadawania nazw ulicom. UwaŜa, Ŝe na 
wybranie konkretnej nazwy, powinno mieć wpływ więcej mieszkańców, niŜ tylko ten, który 
składa wniosek. Zaproponował, aby w przyszłości, wnikliwiej podchodzić do procesu 
decyzyjnego, związanego z nadawaniem nazw ulicom, aby nie powtarzały się sytuacje, 
związane z uchylaniem nazw ulic wcześniej juŜ nadanych. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17, przeciw – 0, wstrzym.się – 1), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLVIII/356/09 w sprawie nadania nazw ulicom. 
 
4) Następnie P. Mikołajczyk  przedstawił projekt uchwały w sprawie przejęcia zadania                    
z zakresu właściwości Powiatu Wyszkowskiego. Poinformował, Ŝe przejęcie zadania                   
z zakresu właściwości powiatu dotyczy przejęcia przez Gminę Wyszków utrzymania 
czystości dróg powiatowych na terenie Gminy Wyszków, które są drogami powiatowymi             
i ulic miejskich będących drogami powiatowymi. Czas wykonywania przez gminę 
powyŜszego zadania to okres od 01.01.2010 r. do 29.12.2010 r. Dodał, Ŝe szczegółowe prawa 
i obowiązki zostaną określone w zawartym porozumieniu między gminą a powiatem. 
P. Koński przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Kamiński poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 
P. Łysik spytał, czy gmina w sposób zadowalający poradzi sobie z utrzymaniem czystości 
na tak duŜym terenie? UwaŜa, Ŝe mogą być problemy z utrzymaniem na odpowiednim 
poziomie pasów drogowych przy drogach powiatowych. 
P. Mikołajczyk poinformował, Ŝe gmina na pewno sobie poradzi. UwaŜa, Ŝe dla gminy 
łatwiej jest zorganizować pracę na całym terenie i w fazie końcowej daje to na pewno lepsze 
efekty. 
P. Curuł spytał, czy starczy środków finansowych, które otrzymuje gmina od powiatu na 
naleŜyte utrzymanie dróg i ulic? 
P. Mikołajczyk poinformował, Ŝe środki finansowe są wystarczające. W tym roku, kwota 
przeznaczona na realizacje tego zadania wynosi 85.239 zł. W ubiegłym roku, koszty 
utrzymania czystości na drogach powiatowych wyniosły 60.728 zł (porozumienie                        
z powiatem zawarte było na kwotę 81.180 zł).  
Burmistrz – P. G. Nowosielski uwaŜa, Ŝe dbanie o ulice powiatowe przez miasto, daje 
lepsze efekty. Od czasu, kiedy to gmina zajęła się utrzymaniem zieleni przy drogach 
powiatowych, wyglądają one lepiej niŜ w latach poprzednich. 
P. Łysik spytał, czy gmina ponosi jakiekolwiek koszty związane z przejęciem tego zadania 
od powiatu? 
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P. Mikołajczyk poinformował, Ŝe gmina nie ponosi w związku z tym Ŝadnych kosztów.  
P. Mickiewicz spytał, dlaczego porozumienie na realizację tego zadania obowiązuje do 
29.12.2010 r. a nie do 31.12.2010? 
P. Mikołajczyk poinformował, Ŝe związane jest to wyłącznie z terminem rozliczenia 
finansowego. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17, przeciw – 0, wstrzym.się – 1), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLVIII/357/09 w sprawie przej ęcia zadania                    
z zakresu właściwości Powiatu Wyszkowskiego. 
 
5) P. Fiałkowska - Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu 
przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości 
gruntowej stanowiącej własność Gminy Wyszków. Poinformowała, Ŝe z wnioskiem                
o udzielenie bonifikaty z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo 
własności nieruchomości gruntowej, połoŜonej w Wyszkowie przy ul. Wincentego Witosa, 
oznaczonej działką nr 2720 o pow. 274 m² wystąpiła Danuta Maria śak. Burmistrz 
proponuje o wyraŜenie zgody na bonifikatę w wysokości 80% od opłaty wynoszącej            
10.131 zł. 
P. Koński przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLVIII/358/09 w sprawie wyra Ŝenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania 
wieczystego w prawo własności nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 
Wyszków. 
 
6) P. Fiałkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie 
bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo 
własności nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Wyszków. 
Poinformowała, Ŝe z wnioskiem o udzielenie bonifikaty z tytułu przekształcenia prawa 
uŜytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości gruntowych zabudowanych 
garaŜami, wystąpili właściciele znajdujących się tam garaŜy. Wnioskujący wystąpili do 
Burmistrza o udzielenie bonifikaty w wysokości 90 % od opłaty wynoszącej 21.916 zł. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Kamiński przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
P. Koński poinformował, Ŝe Komisja Finansów i Gospodarki przyjęła wniosek o wyraŜenie  
zgody na udzielenie  80 % bonifikaty , zamiast wnioskowanej 90% . 
P. Łysik wniósł o sprostowanie w uchwale w § 1, poprzez dodanie po zapisie „małŜ. 
Wilczyńskich” zapisu „(udział 1/10)”, gdyŜ został on pominięty. 
P. Głowacki uwaŜa, Ŝe skoro do tej pory bonifikata dla osób prywatnych wynosiła 80%, 
dlaczego więc wpłynął wniosek o udzielenie bonifikaty w wysokości 90%? 
P. Nasiadka poinformował, Ŝe bonifikata 80% dotyczyła opłaty od nieruchomości 
związanych z budownictwem mieszkaniowym, natomiast na tych działkach zostały 
wybudowane garaŜe. 
P. Biernacki poddał pod głosowanie wniosek o udzielenie bonifikaty w wysokości 90%. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 8, przeciw – 9, wstrzym.się – 0), 
odrzucili powyŜszy wniosek. 
P. Biernacki poddał pod głosowanie wniosek o udzielenie bonifikaty w wysokości 80%. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 9, przeciw – 5, wstrzym.się – 1), przyjęli 
powyŜszy wniosek. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego              
w prawo własności nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Wyszków, 
uwzględniając przyjęty wcześniej wniosek. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 13, przeciw – 3, wstrzym.się – 1), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLVIII/359/09 w sprawie wyra Ŝenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania 
wieczystego w prawo własności nieruchomości gruntowych stanowiących własność 
Gminy Wyszków. 
 
7) Sekretarz Gminy – P. T. Goździewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej                       
w Wyszkowie. Poinformowała, Ŝe skarga wpłynęła od Kamiliańskiej Misji Pomocy 
Społecznej na działania Ośrodka Pomocy Społecznej. Zgodnie z przepisami, skargę na 
Dyrektora jednostki rozpatruje Rada Miejska, natomiast skargę na pracownika OPS-u 
Dyrektor. Zarzuty wobec Dyrektora OPS-u dotyczą tego, Ŝe wykorzystując swoje 
stanowisko, podopieczny został zmuszony do działań na własną szkodę, czyli do podpisania 
rezygnacji z umieszczenia w domu pomocy społecznej. Na podstawie zgromadzonego 
materiału ustalono, Ŝe podopieczny - P. Marian Skrzecz w listopadzie 2009 r. zgłosił się do 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Wyszkowie i złoŜył oświadczenie, iŜ rezygnuje                           
z umieszczenia w domu pomocy społecznej. Oświadczył, Ŝe jest zainteresowany uzyskaniem 
mieszkania komunalnego w Wyszkowie i prowadzeniem samodzielnego, niezaleŜnego Ŝycia. 
P. Skrzecz nie jest osobą ubezwłasnowolnioną i złoŜone przez niego oświadczenie woli               
o rezygnacji z umieszczenia w domu pomocy społecznej jest wiąŜące dla Dyrektora Opieki 
Społecznej w Wyszkowie. W związku z powyŜszym, Burmistrz proponuje uznać skargę 
Kamiliańskiej Misji Pomocy Społecznej – Ojców Kamilianów za niezasadną. 
P. Kamiński poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe badając sprawę pod względem 
merytorycznym nie znaleziono winy w działaniach Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Wyszkowie. 
P. Głowacki uwaŜa, Ŝe radni otrzymali niewystarczającą ilość materiałów wyjaśniających 
sprawę, aby móc podjąć rozstrzygającą decyzję. Uzasadnienie do uchwały nie jest 
wiarygodnym dokumentem, gdyŜ nie jest podpisane, ani nie zawiera daty sporządzenia tego 
dokumentu. 
Dyrektor OPS – P. Agnieszka Mróz poinformowała, Ŝe OPS dysponuje wszystkimi 
materiałami w tej sprawie, wraz z pisemnym oświadczeniem P. Skrzecza. 
P. Głowacki uwaŜa, Ŝe powinna zostać powołana specjalna komisja do wyjaśnienia tej 
sprawy, której zostałyby przedstawione szczegółowe materiały zgromadzone w sprawie.  
P. Łysik uwaŜa, Ŝe sprawa jest jasno przedstawiona i wynika z niej, Ŝe Pensjonat Socjalny 
„Św. Łazarza” z sobie wiadomych względów, nie chce dalej kontynuować opieki nad                
P. Skrzeczem i stara się odesłać podopiecznego do domu opieki społecznej. JeŜeli 
zainteresowany nie wyraŜa na to zgody, to zgodnie z przepisami, nie moŜna go do tego 
zmusić. 
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Burmistrz – P. G. Nowosielski uwaŜa, Ŝe nie ma potrzeby powoływania specjalnej komisji 
do wyjaśnienia tej sprawy, gdyŜ odbywały się posiedzenia wszystkich Komisji Rady 
Miejskiej, na których moŜna było uzyskać szczegółowe informacje i wyjaśnienia dotyczące 
sprawy. 
P. Malinowski spytał czy P. Skrzecz jest w stanie funkcjonować samodzielnie, w jakim jest 
wieku, jaki jest stan jego zdrowia? 
Dyrektor OPS – P. Agnieszka Mróz poinformowała, Ŝe stan zdrowia P. Skrzecza pozwala 
na samodzielne funkcjonowanie. P. Skrzecz przyjeŜdŜał kilka razy do Wyszkowa, przebywał 
u rodziny i znajomych. Gmina zaproponowała mu mieszkanie socjalne, ale odmówił jego 
przyjęcia, prosząc o mieszkanie komunalne. 
P. Biernacki uwaŜa, Ŝe sprawa została merytorycznie wyjaśniona, a wszystkie argumenty 
dotyczące sprawy, zostały przedstawione w uzasadnieniu. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16, przeciw – 0, wstrzym.się – 2), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLVIII/360/09 w sprawie rozpatrzenia skargi na 
działalność Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Wyszkowie. 
  
8) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian                 
w budŜecie Gminy Wyszków na rok 2009. Poinformował, Ŝe planowane zmiany                   
w budŜecie to: 
• zmniejszenie dochodów i wydatków o kwotę 3.068.713 zł (zmniejszenie dotacji                 

w części unijnej na budowę obwodnicy II etap); 
• wzrost dochodów o kwotę 38.805 zł (mandaty StraŜy Miejskiej); 
• wzrost dochodów o kwotę 21.195 zł (subwencja oświatowa na remonty); 
• wzrost dochodów i wydatków o kwotę 4.690 zł (dotacje dla OPS); 
• wzrost wydatków o kwotę 20.000 zł (monitoring „Orlika” przy Gimnazjum nr2); 
• wzrost wydatków o kwotę 20.000 zł (remont łazienek w Szk. Podst. Nr 2); 
• wzrost wydatków o kwotę 20.000 zł (dofinansowanie imprez w WOK „Hutnik”). 
P. Koński przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Kamiński przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie powyŜszej uchwały. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLVIII/361/09 w sprawie zmian w budŜecie Gminy 
Wyszków na rok 2009. 
 
P. Biernacki ogłosił przerwę  w obradach do godz. 12.00. 
Po przerwie P. Biernacki wznowił posiedzenie obrad sesji. 
 
9) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
budŜetu Gminy Wyszków na rok 2010. Przedstawił autopoprawki Burmistrza 
wprowadzone do projektu budŜetu na 2010 r. Poinformował, Ŝe główne, planowane zmiany 
to: 
1) wzrost w wydatkach bieŜących: 
• utrzymanie dróg powiatowych                                                   154.592 zł; 
• dotacja dla Szk. Podst. nr 2                                                           30.000 zł; 
• oświata                                                                                          44.300 zł; 
• OPS                                                                                               68.000 zł; 
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• Projekt UE – szkolenie sołtysów                                                  22.878 zł; 
• dotacja dla biblioteki                                                                     65.000 zł; 
• środki na Muzeum 1920 r.                                                            48.700 zł; 
2) wzrost w wydatkach inwestycyjnych: 
• budowa ul. Stawowej i Przechodniej                                          150.000 zł; 
• budowa ul. Orzechowej                                                                 10.000 zł; 
• budowa ul. Zakolejowej                                                                20.000 zł; 
• Budowa ul. NadbuŜańskiej (Gulczewo)                                      500.000 zł; 
• budowa obwodnicy etap II                                                            50.000 zł; 
• budowa ul. Handlowej                                                                 100.000 zł; 
• budowa ul. Leśnej                                                                        800.000 zł; 
• zagospodarowanie Centrum                                                           50.000 zł; 
• budowa drogi w Ślubowie                                                             30.000 zł; 
• budowa ul. Dębowej i Środkowej w Leszczydole Nowinach      800.000 zł; 
• wykonanie elewacji w Szk. Podst. nr 1                                          35.000 zł; 
• wyposaŜenie Skate Parku                                                             200.000 zł; 
• rozbudowa monitoringu                                                               200.000 zł; 
3) wzrost w dochodach: 
• utrzymanie dróg powiatowych                                                     154.592 zł; 
• dotacje rozwojowe (obwodnica/Ślubów)                                       68.000 zł; 
• dotacja dla OPS                                                                              68.000 zł; 
• dotacje rozwojowe (szkolenie sołtysów)                                        22.878 zł; 
• dotacja powiatowa dla biblioteki                                                    65.000 zł. 
 
P. Skarbnik poinformował, Ŝe dochody w porównaniu do wcześniej zaplanowanych,  
wzrosną o kwotę 378.470 zł, natomiast wydatki o 3.378.470 zł. Zwiększony deficyt 
budŜetowy o kwotę 3 mln zł zostanie sfinansowany kredytami. 
Przewodniczący Komisji Stałych Rady Miejskiej odczytali opinie w sprawie projektu 
budŜetu: 
P. Koński przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Kamiński przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
P. Łysik przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
Następnie P. Biernacki – Przewodniczący Rady odczytał uchwałę Nr 340/O/2009 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 1 grudnia 2009 r.                    
w sprawie wydania opinii o przedłoŜonym przez Burmistrza Wyszkowa projekcie budŜetu            
na 2010 rok, moŜliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w tym projekcie oraz           
o prawidłowości dołączonej doń prognozy długu (załącznik nr 3 do protokołu). 
W następnej kolejności P. Biernacki przedstawił wnioski budŜetowe zgłoszone podczas 
debaty budŜetowej na sesji Rady Miejskiej w dniu 26 listopada 2009 r (załącznik nr 4 do 
protokołu). 
Skarbnik – P. Korczakowski odczytał stanowisko Burmistrza w sprawie opinii Komisji 
Finansów i Gospodarki (załącznik nr 5 do protokołu). 
P. Głowacki poinformował, Ŝe jest zadowolony z wysokiego poziomu inwestycji zapisanych  
w budŜecie na 2010 r. oraz uwaŜa, Ŝe decyzja o zwiększeniu deficytu budŜetowego jest 
decyzją właściwą. Negatywnie natomiast ocenia brak większych inwestycji w centrum 
miasta, przeznaczenie zbyt małej kwoty na rzecz przyszłego Muzeum 1920 r. oraz nie 
umieszczenie zadania tworzenia muzeum jako zadania inwestycyjnego, co zamyka 
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moŜliwości w pozyskaniu środków na ten cel. W związku z powyŜszym, poinformował, Ŝe 
będzie głosował przeciwko uchwaleniu budŜetu. 
P. Koński zgłosił wniosek formalny, aby zmniejszyć w budŜecie na rok 2010 kwotę na 
zadanie „Modernizacja ul. Leśnej II etap” o 40.000 zł., na zadanie „Budowa ul. Dębowej                     
i Środkowej w Leszczydole Nowinach” o 20.000 zł oraz na zadanie „Budowa chodników               
i ciągów pieszych” o 30.000 zł. Wygospodarowane 90.000 zł przeznaczyć na zadanie 
„Budowa ul. Orzechowej”. 
P. Rojek zgłosił wniosek formalny, aby zmniejszyć w budŜecie na rok 2010 kwotę 
przeznaczoną na zakup gruntów o 450.00 zł. i przeznaczyć ją na przedłuŜenie                             
ul. Przejazdowej w Skuszewie. 
P. Arbaszewski podziękował za umieszczenie w budŜecie na 2010 r. zadania „Budowa            
ul. Zakolejowej”. Spytał, czy w planach na przyszły rok ujęty jest tylko remont chodników 
przy ul. Zielonej czy równieŜ przy ulicach poprzecznych do ul. Matejki? 
P. Kacperski spytał, co będzie dalej się działo z ulicami na os. Latoszek, jeŜeli wniosek                   
o dofinansowanie na przebudowę tych ulic nie zostanie uwzględniony ? 
P. Nasiadka nawiązując do wypowiedzi P. Głowackiego, uwaŜa, Ŝe w centrum miasta 
zostało juŜ bardzo duŜo zrobione. Z budŜetu gminy zostały juŜ wydatkowane ogromne kwoty 
na wykup gruntów i równieŜ w budŜecie na przyszły rok, na ten cel przeznaczono duŜą 
sumę. UwaŜa, Ŝe jest potrzeba zagospodarowania centrum, ale naleŜy robić to rozwaŜnie, 
gdyŜ brakuje środków na inne zadania. 
P. Curuł zgłosił wniosek formalny, aby zmniejszyć w budŜecie na rok 2010 kwotę na  
zadanie „Budowa ul. śytniej wraz z drogą gminną Wyszków – Sitno” o 350.000 zł.                         
i przeznaczyć ją na budowę ok. 450 mb ul. Mazowieckiej w Kamieńczyku. 
P. Pakieła uwaŜa, Ŝe zaproponowany budŜet na 2010 r. jest budŜetem odpowiedzialnym, 
zabezpieczającym środki na rozwój miasta i wnioski P. Rojka i P. Curuła są nieuzasadnione. 
Zadania, które znalazły się w tym budŜecie, takie jak wykup gruntów czy budowa ul. śytniej 
są konieczne, a ich realizacja pozwoli w dalszej kolejności kontynuować następne 
inwestycje. Jest zadowolony równieŜ z mniejszych inwestycji takich jak np. rozbudowa 
monitoringu wizyjnego w mieście. 
Skarbnik – P. Korczakowski poinformował, Ŝe kwota 6 mln przeznaczona na zakup 
gruntów jest jeszcze kwotą za małą, bo jest ona w znacznej części przeznaczona na wypłatę 
odszkodowań dla mieszkańców, od których gmina przejęła nieruchomości pod realizację 
inwestycji. Dodał, Ŝe prowadzone są równieŜ negocjacje z rodziną SkarŜyńskich w sprawie 
nieruchomości  i zawarcie ugody będzie oznaczać następne koszty dla gminy. 
P. Piórkowska spytała, czy placówki oświatowe zostały wystarczająco zabezpieczone                  
w środki finansowe na 2010 r.? 
Skarbnik – P. Korczakowski poinformował, Ŝe pieniądze przeznaczone na oświatę są 
wystarczające. Dodał, Ŝe w przypadkach szczególnych, przewidziana jest w budŜecie 
rezerwa oświatowa.  
P. Malinowski uwaŜa, Ŝe budŜet inwestycyjny na 2010 r. jest rozłoŜony równomiernie 
zarówno na miasto jak i na wieś. Jest przeciwny zmniejszeniu środków finansowych na 
budowę ul. Leśnej.  
P. Mickiewicz prosi, aby pamiętać o jednostkach kultury takich jak biblioteka czy 
Wyszkowski Ośrodek Kultury „Hutnik”. Im równieŜ zmniejszono budŜet na 2010 r. Wyraził 
zadowolenie, Ŝe znalazły się pieniądze w budŜecie na utworzenie Muzeum 1920 r.  
Burmistrz – P. G. Nowosielski odnosząc się do zgłoszonych pytań i wątpliwości 
poinformował, Ŝe w 2010 r. będzie przeznaczona duŜa kwota na zagospodarowanie centrum. 
W planie jest budowa ulic między nowo wybudowanymi budynkami (k. nowej galerii), 
powstawanie elementów małej architektury, ciągi komunikacyjne. Zapisane w budŜecie 
50.000 zł przeznaczone jest na prace koncepcyjne, które pomogą przygotować konkurs na 
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budowę budynku urzędu miejskiego. Odnośnie przedłuŜenia ul. Przejazdowej w Skuszewie, 
Burmistrz poinformował, Ŝe nie moŜna zmniejszyć środków na wykup gruntów, gdyŜ nie 
pozwoli to realizować podstawowych zadań inwestycyjnych. Odnośnie remontów 
chodników na osiedlu Matejki, poinformował, Ŝe w planie ujęta jest tylko ul. Zielona. 
Następnie poinformował, Ŝe w sprawie budowy ulic na os. Latoszek, jeŜeli gmina nie 
dostanie dofinansowania, zadanie będzie realizowane ze środków własnych gminy. 
Nawiązując do ul. śytniej, jest za tym, aby nie zmniejszać środków na jej realizację                     
i wykonać ją w przyszłym roku w całości. Ulica jest juŜ zaprojektowana i uwaŜa, Ŝe 
mieszkańcy z tego terenu juŜ wystarczająco długo czekają na realizację tej inwestycji. 
Odnośnie ulicy Warszawskiej, Burmistrz poinformował, Ŝe ma zostać ogłoszony przetarg na 
oświetlenie tej ulicy. Dodał równieŜ, Ŝe dwie duŜe inwestycje ze środków unijnych 
(kanalizacja sanitarna w Rybienku Nowym i w I AWP) są zawarte w budŜecie PWiK. 
Nawiązując natomiast do budŜetu na cele oświatowe, poinformował, Ŝe budŜet dla kultury               
i oświaty w roku 2010 będzie trudny, ale uwaŜa, Ŝe dobrzy menadŜerowie dadzą sobie z tym 
radę. JeŜeli jednak zajdzie taka konieczność, to gmina będzie w odpowiednim czasie 
reagować.  
P. Malinowski zasugerował, aby radni, którzy zgłosili wnioski odnośnie zmian w budŜecie  
wycofali je, gdyŜ wprowadzenie nowych zadań spowoduje rozdrobnienie budŜetu i mniejsze 
szanse na realizacje wszystkich zadań. 
P. Kacperski poparł P. Malinowskiego w sprawie wycofania złoŜonych wniosków. 
W związku z tym, Ŝe Ŝaden z radnych nie wycofał wcześniej złoŜonych wniosków,                       
P. Biernacki przystąpił do głosowania nad wnioskami w następującej kolejności: 

• wniosek formalny P. Końskiego: zmniejszyć w budŜecie na rok 2010 kwotę na 
zadanie „Modernizacja ul. Leśnej II etap” o 40.000 zł., na zadanie „Budowa                  
ul. Dębowej i Środkowej w Leszczydole Nowinach” o 20.000 zł oraz na zadanie 
„Budowa chodników i ciągów pieszych” o 30.000 zł. Wygospodarowane 90.000 zł 
przeznaczyć na zadanie „Budowa ul. Orzechowej”. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 14,  przeciw – 2, wstrzym.się – 3), 
przyjęli powyŜszy wniosek. 

• wniosek formalny P. Rojka: zmniejszyć w budŜecie na rok 2010 kwotę 
przeznaczoną na zakup gruntów o 450.00 zł. i przeznaczyć ją na przedłuŜenie                 
ul. Przejazdowej w Skuszewie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 4,  przeciw –13, wstrzym.się – 2), 
odrzucili powyŜszy wniosek. 

• wniosek formalny P. Curuła: zmniejszyć w budŜecie na rok 2010 kwotę na  zadanie 
„Budowa ul. śytniej wraz z drogą gminną Wyszków – Sitno” o 350.000 zł.                         
i przeznaczyć ją na budowę ok. 450 mb ul. Mazowieckiej w Kamieńczyku. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 1,  przeciw –12, wstrzym.się – 5), 
odrzucili powyŜszy wniosek. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie sprawie uchwalenia 
budŜetu Gminy Wyszków na rok 2010,  uwzględniając przyjęty wcześniej wniosek. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17,  przeciw – 1, wstrzym.się – 1), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr XLVIII/362/09 w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy 
Wyszków na rok 2010. 

 
Ad. 9. 
P. Koński podziękował wszystkim radnym za poparcie wniosku w sprawie budowy                 
ul. Orzechowej. 
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P. Kacperski spytał, czy jest moŜliwość, aby jeden operator odśnieŜał drogi zarówno na 
terenie miasta jak i gminy oraz czy drogi mogą być odśnieŜane wcześniej, niŜ 8 godz. po 
ustaniu opadów  śniegu? 
P. Malinowski poinformował, Ŝe w Rybienku Leśnym, po pierwszych opadach śniegu, drogi 
przez tydzień w ogóle nie zostały odśnieŜone. Najgorsza sytuacja jest w tej chwili na 
skrzyŜowaniu z ul. Warszawską. Prosi o skierowanie tam odpowiednich słuŜb. Spytał 
równieŜ, czy utrzymanie czystości na drogach i ich zimowe utrzymanie mają ze sobą coś 
wspólnego? Czy to robi to ta sama firma? 
P. Łysik zaapelował o wzmoŜenie kontroli nad firmami odpowiedzialnymi za zimowe 
utrzymanie dróg, gdyŜ na os. Polonez i na os. Młodych nie jest to wykonywane naleŜycie             
i terminowo. 
P. Głowacki po raz kolejny zwrócił się o podanie liczby umów, które zostały podpisane              
z właścicielami nieruchomości na wywóz nieczystości stałych z działek letniskowych po 
wejściu w Ŝycie nowego regulaminu oraz o podanie powierzchni przeznaczonej na centrum    
i ratusz. UwaŜa, Ŝe uchylanie się od podania tych informacji łamie zasadę jawności 
informacji. Poprosił radnych o wsparcie w tej sprawie. 
P. Malinowski uwaŜa, Ŝe projekt ratusza powinien być zaprezentowany i przedyskutowany 
przez radnych na sesji. 
P. Kacperski zwrócił się do StraŜy Miejskiej, aby w Rybienku Leśnym przeprowadzono 
kontrolę umów zawartych z mieszkańcami na wywóz nieczystości stałych. 
P. Szczuka – Przewodnicząca Osiedla Nr 11 zwróciła się do Burmistrza o umieszczenie na 
stronie urzędu miejskiego planów wsi z terenu Gminy Wyszków z naniesionymi nazwami 
ulic w tych miejscowościach. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski odnosząc się do zgłoszonych uwag i zadanych pytań 
poinformował, Ŝe zostanie przygotowana mapka, na której będzie zaznaczona powierzchnia 
przeznaczona pod budowę ratusza i centrum, natomiast odnośnie odśnieŜania dróg 
poinformował, Ŝe gmina podpisała umowę z powiatem na zimowe utrzymanie dróg tylko do 
końca marca, gdyŜ były wątpliwości co do dwóch wykonawców i moŜliwości 
skoordynowania ich prac. UwaŜa jednak, Ŝe korzystniejsze dla mieszkańców będzie 
odśnieŜanie dróg powiatowych przez gminę, naleŜy tylko doprowadzić do tego, aby zarówno 
drogi powiatowe i gminne utrzymywał jeden wykonawca. Dyskusja na ten temat zostanie 
podjęta w połowie przyszłego roku. 
Z-ca Burmistrza – P. Mróz równieŜ uwaŜa, Ŝe jak najbardziej słuszne i zasadne jest 
doprowadzenie do tego, aby jeden wykonawca realizował zadania na wszystkich kategoriach 
dróg na terenie Gminy Wyszków. Nie jest to jednak proste, gdyŜ nie wszyscy zarządcy dróg 
wyraŜają na to zgodę. 
P. Mikołajczyk przypomniał zasady odśnieŜania dróg gminnych. Poinformował, Ŝe drogi            
I kolejności zimowego utrzymania odśnieŜane są w ciągu 2 godz. po ustąpieniu opadów, II 
kolejności – w ciągu 8 godz., III kolejności – w ciągu 16 godz., IV kolejności – w ciągu           
36 godz. po ustąpieniu opadów. Nawiązując natomiast do pytania P. Głowackiego, 
poinformował, Ŝe w ciągu 14 dni  wydział przygotuje informację o liczbie umów, które 
zostały podpisane z właścicielami nieruchomości na wywóz nieczystości stałych z działek 
letniskowych. 
P. Curuł poprosił, aby uczulić firmy odśnieŜające ulice, by nie spychały śniegu na chodniki, 
które zostały juŜ wcześniej ośnieŜone przez właścicieli nieruchomości. 
P. Mickiewicz podziękował Burmistrzowi za budowę ul. Szpitalnej oraz spytał, czy                  
w gminie są opracowane procedury działania dot. osób bezdomnych, którzy znaleźli się                   
w cięŜkiej sytuacji w związku z  trudnymi warunkami zimowymi. Czy istnieje jakaś baza 
danych, zawierająca informacje na ten temat? 
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Dyrektor OPS – P. Agnieszka Mróz poinformowała, Ŝe OPS ma wypracowane procedury 
działania. Ogłaszane są wszelkiego rodzaju apele w prasie, podawane do publicznej 
wiadomości nr telefonów, pod które moŜna zgłaszać wszystkie problemy dotyczące osób 
bezdomnych. Ośrodek ma równieŜ podpisaną umowę o współpracy w zakresie umieszczenia 
osób bezdomnych z terenu Gminy Wyszków w Mazowieckim Centrum Pomocy Bliźniemu 
Monar – Markot Turowo 12 gm. Czernice Borowe.  
P. Malinowski nawiązując do zimowego utrzymania dróg, uwaŜa, Ŝe naleŜy bardziej 
egzekwować i kontrolować realizację zadań przez poszczególnych wykonawców. Zwrócił się 
równieŜ do przedstawicieli Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji z zapytaniem, czy 
została juŜ ostatecznie rozliczona inwestycja związana z modernizacją oczyszczalni 
ścieków? 
P. Biernacki poinformował, Ŝe to pytanie zostanie przekazane do Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji.  
  
Ad. 10. 
O godz. 14.00, uznając porządek obrad XLVIII Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej                             
za wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej p. Józef Biernacki dokonał zamknięcia 
obrad. 

    
 
 
 
    Protokołowała                              Sekretarz obrad                          Przewodniczący Rady 
 
 BoŜena Czerwińska                      Władysław Dudzik                           Józef Biernacki 


